
Kontrolní a rozhodčí komise RC(revizor RC 

        9.12.2020 

Adresát:  

Rada Rodeo Corralu  

 

Věc: žádost o doložení a vysvětlení níže uvedených podnětů 

Na základě podnětu Zdeňka Zycha a v něm vložených informací a na základě telefonátu 

s Janem Kolářem se Kontrolní a revizní komise RC dozvěděla řadu závažných skutečností a 

informací, které je třeba ověřit. Revizní komise proto vyzývá Radu RC:  

1) K doložení účetnictví, výpisů z účtu, stavu hotovosti. K tomuto bodu si dovolíme 

upozornit, že klasickou e-mailovou formou byla k tomuto Rada opakovaně vyzvána již 

v průběhu uplynulých dvou měsíců.  

2) Pokud se ukáže, že informace o neoprávněném pohybu s hotovostí se zakládají na 

pravdě, žádáme od Rady písemný návrh řešení nastalé situace.  

3) Doložení přístupových práv k účtu. Na Radě RC dne 6.7. oznámil stávající sheriff, že 

není schopen plně vykonávat fukci. Rada pověřila Jana Koláře jeho zastupováním. 

Došlo tedy k rezignaci nebo jen k dočasnému pozastavení? Došlo k předání přístupu 

k účtu a dalších náležitostí funkce sheriffa?  

4) Rada Rodeo Corralu odsouhlasila převod domény ceskerodeo.cz na Rodeo Corral. Dle 

veřejně dostupných informací k tomu nedošlo. Jako KRK žádáme vysvětlení, proč a 

k tomu nedošlo a informaci, kdy bude sjednána úprava této věci.  

5) Zápis z rady RC i následné chování Michala Tesaře nejsou zcela jasné ve věci řízení 

Rodeo Corralu. Dle telefonických informací, které má v tuto chvíli KRK k dispozici, Jan 

Kolář odstoupil z fukce zastupujícího sheriffa. KRK žádá o informaci, kdo v tuto chvíli 

naši organizaci řídí a je za ni právně zodpovědný.  

6) V e-mailových zprávách od Veroniky Hradecké je v textu informace, že telefonicky 

podala rezignaci. Přijala Rada RC tuto rezignaci? Pokud ano, k jakému datu?  

 

 

Kontrolní a revizní komise Rodeo Corralu  


